
 
 

 
Naturvernforbundet i Sandnes ønsker varig vern av 
Sandnesmarka 
 
Sandnesmarka har vært en del av kommuneplanen siden 2007, og omfatter Vagleskogen, 
Bogafjell-Helgeland, Melshei med arboretet, Hana-Gramstad-Li og Ims-Lutsi. Med 
Sandnesmarka har kommunen i dag et stort, sentrumsnært naturområde som er satt av til 
friluftsliv og landbruk.  
 
Naturvernforbundet i Sandnes mener det er viktig at Sandnesmarka bevares for fremtiden. 
Det er viktig at innbyggerne i Sandnes har lett tilgang til naturopplevelser nær bykjernen og 
at de som driver med landbruk i Sandnesmarka har forutsigbare vilkår. 
 
Men Sandnesmarka er også viktig for naturens egen del. Nedbygging av natur er et av 
dagens største miljøproblem, og fører til økte klimautslipp og ødeleggelse av biologisk 
mangfold. Vi må derfor sørge for at Sandnesmarka bevares som et sammenhengende 
naturområde, og at dagens grenser ikke endres. 
 
Naturen i Sandnes er under sterkt press. Siden 2007 har det i stor grad  vært politisk enighet 
om viktigheten av Sandnesmarka. Men kommuneplanen rulleres hvert fjerde år, og 
Sandnesmarka er til enhver tid  avhengig av at det politiske flertallet i kommunen ikke 
innskrenker området eller tillater utbygginger innenfor markagrensa. 
 
Naturvernforbundet i Sandnes mener derfor at det er nødvendig med et sterkt varig vern for 
å sikre Sandnesmarka, for naturen og for fremtiden. 
 
 
 
 
 


